

# 退休人士瞬間成為百萬富翁

## RETIREE IS NOW A MILLIONAIRE

# RM17,685,487.80



一名來自古城馬六甲的退休人士，投注無數多多六合彩(6/52)首獎，成功贏得一千七百七十萬令吉的橫貫獎金。這名忠實顧客支持多多博彩已超過十年的光陰。他下注與一組號碼也接近兩年了。他是多多博彩的熱情粉絲，不曾錯過每一次的投注機會。他的最愛號碼(10, 11, 12, 15, 23和26)最終為他帶來總值RM17,685,487.80的橫貫首獎。稅後2011年4月6日(星期二)開彩期：3506/11)開彩成績。加贈多多六合彩(6/52)首獎。只有一票投中。他高興表示日後將繼續支持多多博彩。

堅持，必有回報！馬上行動，親臨您鄰近的多多博彩銷售站，投注一組中選號碼，您也可能瞬間成為百萬富翁！

A retiree from the historical city of Malacca won RM17.7 million by pursuing a set of his favourite numbers through Mega Toto 6/52 lotto game. This loyal Toto customer of over 10 years has been betting on the same set of numbers for almost 2 years. He is an ardent Toto fan and bets every draw without fail. His winning set of numbers (10, 11, 12, 15, 23 and 26) eventually won him the jackpot amounting RM17,685,487.80. It was the only ticket drawn as the first prize of Mega Toto 6/52 on 6th April 2011 (Tuesday, draw no. 3506/11). In his delight, he said that he will continue to bet responsibly on Toto games.

Persistence does pay! Hurry to the nearest outlet to get your numbers. You too could be an instant millionaire by picking your lucky numbers!



**SPORTS TOTO**  
GO FOR IT! 運之世!



www.sportstoto.com.my

Scan it with Smartphone





# MEGA <sup>TOTO</sup> 6/52

## RM17,685,487.80 JACKPOT GOES TO A MALAGGAN

A retiree from Malacca who persistently pursued a set of his favorites numbers '10, 11, 12, 15, 23 & 29' through Mega Toto 6/52 lotto game finally won a sizeable jackpot of RM17,685,487.80 on Tuesday, 5<sup>th</sup> April 2011 (Draw No.3506/11).

The winner said he just like the winning set of numbers and never stopped betting on it for 2 years. Finally his persistence brought him huge wealth.

Never give up as your persistence could bring you wealth in a second. Sports Toto, Go For It!

多多博彩成禮博曉

日期號碼: 30062011 日期: 04-04-2011

多多4D 獎金保證付足

特獎: 1522

二獎: 3745

三獎: 4427

特獎	2185 4390
0505 6109	2562 7989
1665 6767	2585 6440
2907 8394	5677 8717
0583 4276	6000 9133
0644 8304	

多多5D 獎金保證付足

特獎: 99402

二獎: 24089

三獎: 95926

四獎: 402

五獎: 02

多多6D 獎金保證付足

特獎: 849739

二獎	849739	849739
三獎	849739	849739
四獎	849739	849739
五獎	849739	849739

多多多寶 獎金保證付足

特獎: 333333

二獎: 444444

三獎: 555555

四獎: 666666

五獎: 777777

六獎: 888888

七獎: 999999

特獎: RM 12,000,000.00

POWER: RM 12,000,000.00

MEGA: RM 12,000,000.00

www.sportstoto.com.my

## RM17,685,487.80 积宝奖金花落马六甲

一名来自马六甲的退休人士坚持不懈地以一组心水号码'10, 11, 12, 15, 23 & 29'投注无敌多多六合彩 (6/52), 最终于2011年4月5日 (星期二) 第3506/11期的开彩中, 赢取总值RM17,685,487.80的奖金。

这名幸运儿风雨不改地投注这组号码已有两年的时间。皇天不负有心人, 最终让他赢取一笔巨大的奖金。别轻易放弃, 您可能是下一位大赢家。多多博彩, 追之也!

MEGA TOTO 6/52

01	10	11	12	15	23	29
01	02	03	04	05	06	07
08	10	19	20	44	48	50

Draw 3506/11 TUE 05-Apr-11

1588 3507/11 WED 06-Apr-11

1589 3508/11 THU 07-Apr-11

1590 3509/11 FRI 08-Apr-11

1591 3510/11 SAT 09-Apr-11

1592 3511/11 SUN 10-Apr-11

0804-CCRR-2316-9968

MEGA TOTO 6/52

3506/11

07-Apr-11

12:20

0804-CCRR-2316-9968

PRY RM 17,685,487.80

Ref No: wmp/20/2011



TOTO SPORTS TOTO  
GO FOR IT! 追之也!